

PRESS RELEASE



For immediate release

Regional mobilization

Against the government's intention to increase the royalties paid by mining companies.

Rouyn-Noranda, March 13, 2013- Since the decisions to be made shortly by the Québec government following the Forum will clearly have a major impact on the future of our industry, we believe that it is essential to mobilize and to make known the views of around 40,000 people whose livelihoods depend on the mining industry in Québec. Behind the government's decision lie people, workers and families. At **Major Drilling Group International Inc. – Eastern Canada Division**, we speak on behalf of **over 400** workers.

Québec's mining industry, one of the driving forces of our regional economy, is not opposed to the payment of royalties, provided they allow a form of mineral resource development that is profitable and economically acceptable.

It is important to understand the key contribution made by the mining industry to Québec's economy. When a mining company invests in Québec, billions of dollars are awarded in the form of contracts in all regions, helping to create or maintain an incalculable number of direct and indirect jobs.

In our view, the mining tax regime should promote both mining investment in Québec and the creation of a stable revenue stream for the Québec government.

COMMUNIQUÉ

MAJOR

*Partenaire sur le terrain
Partners on the Ground*

Pour diffusion immédiate

Mobilisation régionale

En opposition à l'intention du gouvernement de hausser les redevances des entreprises minières.

Rouyn-Noranda, le 13 mars 2013- Puisque les décisions qui seront prises par le gouvernement du Québec suivant la tenue du forum risquent d'avoir un impact important sur l'avenir de notre industrie, nous croyons qu'il est essentiel de se mobiliser et de montrer ainsi le reflet des quelque 40 000 personnes qui vivent de l'industrie minière au Québec. Derrière les décisions du gouvernement il y a des gens, des travailleurs, des familles. Chez **Major Drilling Group International Inc. – division de l'Est canadien**, nous parlons au nom de plus de **400** travailleurs.

L'industrie minière québécoise qui est l'un des moteurs de notre économie régionale ne s'oppose pas aux redevances, mais encore faut-il que ces redevances permettent un développement des ressources minières qui soit rentable et économiquement acceptable.

Il est important de comprendre le réel apport de l'industrie minière à l'économie québécoise. Lorsqu'une minière investit ici au Québec, ce sont des milliards de dollars qui sont octroyés en contrats dans l'ensemble des régions du Québec. C'est le maintien et la création d'un nombre incalculable d'emplois directs et indirects.

Nous souhaitons que l'investissement minier au Québec et la création d'une base de revenus stable pour le gouvernement du Québec soient favorisés par le régime fiscal.



Bradley Nuvumiut
>ᑕᑕ ᓁᓂᓂᓂᓂᓂᓂᓂ

PRESS RELEASE

For immediate release

Regional mobilization

Against the government's intention to increase the royalties paid by mining companies.

Rouyn-Noranda, March 13, 2013- Since the decisions to be made shortly by the Québec government following the Forum will clearly have a major impact on the future of our industry, we believe that it is essential to mobilize and to make known the views of around 40,000 people whose livelihoods depend on the mining industry in Québec. Behind the government's decision lie people, workers and families. At **Bradley Nuvumiut**, we speak on behalf of more than **50** workers.

Québec's mining industry, one of the driving forces of our regional economy, is not opposed to the payment of royalties, provided they allow a form of mineral resource development that is profitable and economically acceptable.

It is important to understand the key contribution made by the mining industry to Québec's economy. When a mining company invests in Québec, billions of dollars are awarded in the form of contracts in all regions, helping to create or maintain an incalculable number of direct and indirect jobs.

In our view, the mining tax regime should promote both mining investment in Québec and the creation of a stable revenue stream for the Québec government.

COMMUNIQUÉ



Pour diffusion immédiate

Mobilisation régionale

En opposition à l'intention du gouvernement de hausser les redevances des entreprises minières.

Rouyn-Noranda, le 13 mars 2013- Puisque les décisions qui seront prises par le gouvernement du Québec suivant la tenue du forum risquent d'avoir un impact important sur l'avenir de notre industrie, nous croyons qu'il est essentiel de se mobiliser et de montrer ainsi le reflet des quelque 40 000 personnes qui vivent de l'industrie minière au Québec. Derrière les décisions du gouvernement il y a des gens, des travailleurs, des familles. Chez **Bradley Nuvumiut**, nous parlons au nom de plus de **50** travailleurs.

L'industrie minière québécoise qui est l'un des moteurs de notre économie régionale ne s'oppose pas aux redevances, mais encore faut-il que ces redevances permettent un développement des ressources minières qui soit rentable et économiquement acceptable.

Il est important de comprendre le réel apport de l'industrie minière à l'économie québécoise. Lorsqu'une minière investit ici au Québec, ce sont des milliards de dollars qui sont octroyés en contrats dans l'ensemble des régions du Québec. C'est le maintien et la création d'un nombre incalculable d'emplois directs et indirects.

Nous souhaitons que l'investissement minier au Québec et la création d'une base de revenus stable pour le gouvernement du Québec soient favorisés par le régime fiscal.

Resource persons:

Name:	Ashley Martin	Patrick Ferron
Title:	General Manager – Canadian Operations	Financial Controller- Eastern Canada
Company:	Major Drilling Group International Inc.	Major Drilling Group International Inc.
Phone:	1-204-885-7532	1-819-797-0755
E-mail:	ashley.martin@majordrilling.com	patrick.ferron@majordrilling.com

Personnes ressource :

Nom :	Ashley Martin	Patrick Ferron
Titre :	Gérant des opérations canadiennes	Contrôleur financier – Canada Est
Entreprise :	Major Drilling Group International Inc.	Major Drilling Group International Inc.
Tél :	1-204-885-7532	1-819-797-0755
Adresse courriel :	ashley.martin@majordrilling.com	patrick.ferron@majordrilling.com